
KINO KLUB ZAGREB
Trg žrtava fašizma 14
ZAGREB

Zapisnik sa sastanka Upravnog odboraKKZ 
održanog 15« studenog 1978. u 2Oh

DNEVNI RED:
Rad Kluba 
Razno

Prisutni članovi:
Damir Pavuna
Zdenko Mihaljevič
Branko Bubenik
Ivo Gudlek
Anđelko Hundić
Šaša Meršinjak
Josip Višoševič
Mihajlo Stanojković
Vjekoslav Cvetko
Biserka Labaš

Ispričali su se Ivica Hripko i Tatjana Ivančič.

Ad. 1 Jednoglasno je odlučeno da se plati kopiranje filmova 
(račun KINO SAVEZA , prema
zaključku UO KKZ od 19. lipnja 1978.Oformijena je 
komisija u sastavu:D. Pavuna, T. Ivančič i Z. Mihaljevič, 
koja če od KINO SAVEZA preuzeti iskopirane filmove, 
nakon što pregleda kopije i originale i uvjeri se u 
njihovu ispravnost.

Ad. 2 Jednoglasno je izmijenjena odluka UO KKZ od 19.
lipnja 19?8., a odlučeno je da kriteriji zakopiranje 
filmova budu nagrade na republičkim ili Saveznom 
festivalu.

Ad. 5 Jednoglasno se odobrava korištenje Klupskih prostorija 
od 19. do 26. studenog Narodnoj tehnici za"Jadranski 
tjedan".
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Ad. 4 U odsustvu Bubenika (UNICA), Hripko je odobrio Pavuni i 
H undiću putne troškove za Hum do Pule i natrag, a UO 
je jednoglasno odlučio da im se odobre još i dvije 
dnevnice svakom.

Ad. 5 A. Hundić je, uređujući arhivu pronašao knjigeGEF_ a, 
koje su vlssništvo Kino saveza.Uz odobrenje Kino saveza, 
Klub će knjige prodavati po cijeni od 2o dinara, a od 
tih novaca će se kupiti knjige za klupsku biblioteku.

Ad. 6 Upravni odbor KKZ ovlastip je A-r H undića i M. Bošnjakovića 
da kupe knjige po vlastitom izboru za klupsku biblioteku, 
sa početnom sumom od 5ooo dinara.
Jednoglasno je odlučeno da se Klub pretplati na slijedeće 

časopise: EKRAN? SINEAST, FILM, FILMSKA KULTURA, Filmograf, 
FILMSKE SVESKE.

Ad. 7 Jednoglasnom odlukom dlanova UO KKZ Mato Bošnjaković je 
kooptiran u UO KKZ.

Ad. 8 Jednoglasno je odlučeno da se isplati suma od 6oo dinara 
daktilografkinji za pisanje matrica
biltena br. 3- (35 matrica).

Ad. 9 Članovi Uo su jednoglasno odlučili da uljne peći posudimo 
Radio klubu.

Ad. 10 Kućni red će se napisati i metnuti na zid, a jednoglasno 
je odlučeno da za vrijeme projekcije šank ne radi.

Branko Bubenik je zatim referirao o UNIĆI (prilog),informirao 
o dopisu koji je poslan Televiziji, da nam besplatno odobre 
25oo m 16 mm crno-bijelog negativa.Ishod ćemo znati nakon 
radničkog savjeta Televizije.

Sto učenika srednjoškolskog usmjerenog obrazovanja izjasnilo 
se za amaterski film kao fakultativni predmet, pa će nastava 
početi 14. studenog ove godine,, u Centru za kulturu i umjetnost 
u Križanićevoj.To nam je iznio predsjednik, B. Bubenik koji je 
idejni pokretač te akcije i prvi predavač.



Z atim se poveo razgovor o sposobnostima članova Kluba kao predava 
» ča, o tehničkim problemima koji će nas zadesiti kad počne prakti»e 

čna nastava, jer će učenici biti podijeljeni u nekoliko grupa,

pa će biti potrebno više predavača.

Zapisničar:
Biserka Labaš

Predsjednik:
Branko- Bubenik


